
 
 

Protokoll fört vid SPF Seniorerna Nivréns årsmöte på Opalen  
den 11 februari 2024. 
 
Ordförande Gunnar Persson hälsade 135 medlemmar välkomna och påpekade 
att medlemmarna är det högst beslutande organet och har stor makt. 
Programmet inleddes med att SPF-kören, under ledning av Gun East, framförde  
”Håll mitt hjärta” sedan följde parentation med en tyst minut över de 
medlemmar som avlidit under året. 
Ann-Marie Sten läste en vacker passande dikt varefter kören tog vid och 
avslutade med den vackra sången ”Stad i ljus”. 
 

1. Årsmötets öppnande 
Ordförande Gunnar Persson förklarade årsmötet öppnat 

 
2. Val av mötesfunktionärer 
Jan Smedberg valdes att leda mötesförhandlingarna och Ulla Hörnell valdes 
till mötets sekreterare. Till justerare/rösträknare valdes Sverker Andersson 
och Urban Vallin 

 
3. Årsmötets behöriga utlysande 
Årsmötet var stadgeenligt utlyst fem veckor innan och godkändes av mötet 

 
4. Föredragningslista 
Årsmötet godkände föredragningslistan 

 
5. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Mötesordförande läste överskrifterna i den digra verksamhetsberättelsen. 
De 18 aktivitetsgrupperna hade i korta ordalag berättat om sina program.  
Ordförande Gunnar Persson kommenterade den och påpekade att det är ett 
fint dokument att marknadsföra oss med. Vi har dock behov av fler ledare 
till dessa aktivitetsgrupper.  

 
6. Styrelsens ekonomiska redovisning 
Balans-och resultaträkningen redovisades av kassören Örjan Tjernell. Vi har 
en förlust på 123 320 kr och det beror på kostnader för ett arrangemang 
som genomfördes 2022 och intäkterna hamnade på det året men 
kostnaderna finns med i redovisningen för 2023. Föreningens kostnader för 
jubileumsfesten blev 100 000 kr. Vi har ett sparat kapital på 300 000 kr på 
banken till bra ränta  



 
 

7. Revisorernas berättelse 
Den ekonomiska redovisningen godkändes av revisorerna 

 
8. Fastställande av resultat- och balansräkning 

Årsmötet godkände resultat- och balansräkningen 
 

9. Fråga om ansvarsfrihet 
Mötet enades om ansvarsfrihet för styrelsen 

  
10. Verksamhetsplan och budgetramar för 2024 

Ordförande gick igenom verksamhetsplanen och budgetförslaget för 
2024 och det godkändes av mötet. Avgiften för månadsmötena höjs i år 
från 50 kr till 60 kr. Ordförande Gunnar Persson betonade att det är 
viktigt att vi hänger med digitalt p.g.a. att förbundet använder sig mer 
och mer av den formen.  
 

11.  Fastställande av medlemsavgift för 2025 
Förbundskongressen har beslutat om en höjning med 30 kr för 2025 och 
vi lokalt ser ett behov av en mindre höjning med 5 kr för bland annat 
ökade hyreskostnader för Värstaborg. Medlemsavgiften för 2025 blir då 
280 kr.  
 

12. Fastställande av arvoden och eventuella ersättningar till styrelse och 
revisorer 
Mötet godkände en ändring från 20 000 kr till 30 000 kr 
 

13. Motioner 
Inga motioner hade inkommit 
 

14. Förslag från förenings-, distrikts- eller förbundsstyrelse 
Inga förslag hade inkommit 
 

15. Fastställande av antalet styrelseledamöter 
Mötet beslöt att minska antalet ledamöter från 9 till 7 samt att tillsätta 2 
stycken suppleanter 
 
 

 
 



 
 
 

 
16. Val av styrelseledamöter 

Ordförande  Gunnar Persson  1 år omval 
Ledamot Örjan Tjernell  1 år kvarstår 
Ledamot  Märta Britta Forsberg Svensson  1 år kvarstår 
Ledamot Inger Zetterberg  1 år kvarstår 
Ledamot Ulla Hörnell  1 år kvarstår 
Ledamot Agneta Strömqvist  2 år omval 
Ledamot  Ann-Marie Sten  2 år omval 
 
Suppleant Lis-Britt Engberg  1 år nyval 
Suppleant Olavi Hedman  1 år nyval 
 
Revisor Rolf Jonsson  1 år omval 
Revisor Sören Lindgren  1 år omval  
 

      17.Val av ombud till distriktets årsstämma 2024 
6 stycken ombud och 1 ersättare väljs av styrelsen 
 

18. Val av representant till KPR 
Mötet omvalde Gudrun Engström  
 

19  Val av valberedning 
Mötet omvalde Jan Smedberg och Kenth Thelberg samt nyval av Gunilla 
Sandin 
 

      20. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns 
 

21.  Avslutning 
Ordförande Jan Smedberg framförde tack till styrelsen och avslutade 
mötet 
 
Avtackning 
Avtackning av de två styrelseledamöterna som avgått nämligen Jonas 
Ljunggren och Karin Westin.  Tyvärr var Karin inte på plats men hon 
kontaktas senare. Vår körledare Gun East hade hunnit åka iväg, men får 
sin blombukett vid nästa sångövning. 




